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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága 2017. január 25. napján a Városháza 112. számú helyiségében 

megtartott üléséről.  

Jelen vannak:  

• Nánási Tamás- levezető elnök 

• Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

• Szanyi József – bizottsági tag 

• Tarjáni István-polgármester 

• Szakadáti László-alpolgármester 

• dr. Kovács András-jegyző 

• Pomaházi Krisztina- igazgatási osztályvezető 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

• Dr. Csaba János – egészségügyi koordinátor 

 
Nánási Tamás: Köszönti a jelenlévőket, elmondja, hogy Bodorkos Ádám egyéb 

elfoglaltságai miatt nem tud részt venni a bizottság ülésén, ezért az elnöki feladatok 

ellátására kérte fel, amit elfogadott. Megállapítja, hogy 3 fő bizottsági taggal a 

bizottság határozatképes, a jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte dr. Tálas-Tamássy 

Tamást, aki azt elfogadta. A kiküldött meghívót tette fel szavazásra.  
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Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

 
Napirend 
 

1) Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy, Mester u. 2. szám alatti 

Egészségház egyes orvostechnikai eszközeinek beszerzése tárgyában 

2) Dr. Csaba János egészségügyi koordinátorral kötött együttműködési 

megállapodás meghosszabbításáról 

3) Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete támogatásáról 

 

1) Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy, Mester u. 2. szám alatti 
Egészségház egyes orvostechnikai eszközeinek beszerzése tárgyában 
 
Nánási Tamás: Látható, hogy egy nettó 45 millió forintos közbeszerzést írna ki az 
Önkormányzat annak érdekében, hogy a tulajdonba vett egészségügyi eszközök így 
olcsóbban működtethetőek legyenek, mintha bérbeadási konstrukcióba adnák. 
 
dr. Kovács András: A beszerzés, árubeszerzés, a Kbt. szerint lefolytatott nemzeti 
eljárásrendben. A nemzeti eljárásrend új eleme az összefoglaló tájékoztató, ami a 
2015. november 1. napján hatályba lépett új törvény módosításának eredménye. Az 
összefoglaló tájékoztatót, ami az előterjesztés mellékletét képezi, a Közbeszerzési 
Hatóság honlapján kell megjeleníteni a beküldéstől számított egy munkanapon belül. 
A tájékoztatót úgy kell elkészíteni, hogy a potenciális gazdasági szereplők el tudják 
dönteni annak tartalmából, hogy részt kívánnak-e venni az eljárásban, mint 
ajánlattevők vagy sem. A 10 nap alatt bárki jelentkezhet, azzal a plusz 3 szervezettel, 
akiket az Önkormányzat hív be az eljárásba. A beszerzési igény becsült összege 
nettó 45 millió forint, a beszerzendő eszközök mennyiségét az összefoglaló 
tájékoztató II. szakasza tartalmazza. Ebben le van írva mindazon eszköz, melynek 
megvételét szeretné az Önkormányzat az idei évben elvégezni, ez gyakorlatilag a 
már meglévő szakrendelések kiszolgálására lenne alkalmas, ezek az eszközök a 
mostani üzemeltető valamint egy szakértő által áttekintett anyagból kerültek 
átemelésre. Szinte minden szakrendelésre vonatkozóan új eszközöket tartalmaz. 
Gyakorlatilag azt a bérleti szerződéses konstrukciót szeretné kiváltania az 
Önkormányzat, amit 2016. évben kötött hasonló eszközök tárgyában és ez a 
beszerzés értékelés szempontjából két részre oszlana. Először egy minőségi és 
másodsorban ár szempontot vesz figyelembe 50-50%-ban. A szakmai részt egy 
orvostechnikai mérnökkel készítették el, aki megvizsgálta az eszközöket és javaslatot 
tett rájuk. Három gazdasági szervezetnek mindenképpen meg kell küldeni, akiket a 
Polgármester úr a testületi ülésen fog megnevezni. 
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Nánási Tamás: A vitát lezárta és a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel teszi 
fel szavazásra, hogy a 3 szervezet megjelölését Polgármester úr a képviselő-testületi 
ülésig megteszi.  
 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

12/2017.( I.25.) határozata 
 

Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy, Mester u. 2. szám alatti Egészségház 
egyes orvostechnikai eszközeinek beszerzése tárgyában 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta a Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy, Mester 

u. 2. szám alatti Egészségház egyes orvostechnikai eszközeinek beszerzése 

tárgyában napirendi pontot és a határozati javaslat elfogadását javasolja az alábbiak 

szerint:  

 

A bizottság  

- a határozati javaslat 2) és 4) pontjában foglaltakat elfogadásra javasolja.  

- a 3) pontban megfogalmazott legalább három szervezetre Polgármester úr 

javaslatát a január 26-ai képviselő-testületi ülésig megteszi.  
 

                                     
                                                                                          
                                                                                          Nánási Tamás 
          levezető elnök 

 
2) Dr. Csaba János egészségügyi koordinátorral kötött együttműködési 
megállapodás meghosszabbításáról 

 
Nánási Tamás Elmondta, hogy az előterjesztés mellékletét képezi a megbízási 
szerződés, aminek két pontját illetően a bizottságnak javasolnia kell a feladat 
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elvégzéséhez köthető határidőt. A szerződés lejárt, az új szerződés határozatlan 
időre szól. Kéri a bizottság javaslatát a két időpontra vonatkozóan. 
 
Dr. Csaba János: Valóban júniusra volt a stratégiai terv felmérés kitűzve, ezt az 
egészségügyi bizottság javaslatára kitolták október illetve novemberre. Elkészült az 
anyag, benyújtásra is került. Egyelőre még megtárgyalásra nem került. Abban az 
esetben, ha a benne foglaltak megtárgyalásra kerülnek, a terv az, hogy az 
alapellátásban dolgozókkal egyeztetve egy lakossági fórum keretein belül kerülne sor 
arra, hogy egy kicsit előbbre lépjenek.  
 
dr. Kovács András: A 3.2 pontban szereplő anyag  elkészült. Javasolja a február 
10-ei időpontot, míg a másik mivel egy hosszabb távú koncepció, egy későbbi 
időpontba kerülhetne megtárgyalásra.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Javasolja, hogy februárban kerüljön sor első körben a 
már elkészült anyag, tárgyalásra és márciusban sor kerülhet a középtávú koncepció 
tárgyalásra.  
 
Dr. Csaba János: Véleménye szerint korai az időpont. Meg kell, előzze annak 
tárgyalását a lakossági fórum megtartására is. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Ebben az esetben azt javasolja, hogy a lakossági 
fórumra márciusban, míg a középtávú koncepció tárgyalására áprilisban kerüljön a 
bizottság elé, ami a biai decentrumra is vonatkozik.  
 
dr. Kovács András: Amit doktor úr említ az véleménye szerint a 2.1 pontban van 
benn. Ami érinti a szakellátást is. Az egy olyan koncepció, ami az egész évet 
érintheti. Érintheti a költségvetést is, ezért javasolja, hogy annak tárgyalására 
februárban kerüljön sor. A biai decentrum hosszútávú fejlesztése tekintetében még 
nincs anyag, annak alapja lenne a javasolt lakossági fórum megtartása.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A koncepcióban már szerepel a biai decentrum 
tervezése. Ahhoz, hogy a tervezés időben elkészüljön, azt kéri, hogy a tárgyalásra az 
első félében mindenképpen történjen meg. 
 
Dr. Csaba János: Semmi akadálya, az első félévben elkészül az anyaggal. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Nagyon szeretné, ha az építészeti tervek még idén 
elkészülnének, ha terv már van, arra már lehet építeni elképzeléseket. 
 
dr. Kovács András: Jövő hónapban költségvetést tárgyalnak, sorban szerepeltetni 
kell a tervezés költségét. A keretösszegről jövő hónapban lehet dönteni.  
 
Dr. Csaba János: Szeretné megköszönni a bizalmat, hogy meghosszabbították a 
szerződését.  
Nánási Tamás: A vitát lezárta és az alábbi javaslatokkal tette fel a határozati 
javaslatot szavazásra: 2.1. pont tekintetében: február 10., a 2.2. pont tekintetében: 
május 15. 
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Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
13/2017.( I.25.) határozata 

 
Dr. Csaba János egészségügyi koordinátorral kötött együttműködési 

megállapodás meghosszabbításáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta Dr. Csaba János egészségügyi koordinátorral 

kötött együttműködési megállapodás szóló napirendi pontot és a határozati javaslat 

elfogadását javasolja az alábbiak szerint: 

A bizottság  

- a határozati javaslat 1), 2) és 5) pontjában foglaltakat elfogadásra javasolja,  

- a megbízási szerződés 3.2 pontjában foglalt „a 2.1 pont szerinti „az 

egészségügyi ellátó egységek (alap-és szakellátás) továbbá a központi orvosi 

ügyelet szervezett formában történő koordinációjára és működésére 

vonatkozó koncepció” Képviselő-testület felé történő  benyújtásának 

határideje: 2017. február 10. 

- a megbízási szerződés 3.3. pontjában foglalt „a 2.2. pont szerinti „ a biai 

decentrum hosszútávú fejlesztésére vonatkozó koncepció” Képviselő-testület 

felé történő benyújtásának időpontja: 2017. május 15. 

 

3) Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete támogatásáról   

 
Nánási Tamás: Elsősegélynyújtó megyei verseny, 500.000.- támogatással.  
dr. Kovács András: Ahogy az látható, az előterjesztés nem került a testületi 
anyagok közé. Az előterjesztés javasolja az Egészséges Biatorbágyért Program 
keretéből való fedezetet.  
Szanyi József: Kérdése, hogy májusig a kért támogatás átutalásra kerül a Szervezet 
számára? 
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Tarjáni István: Ha most a bizottság hoz egy támogató döntést, akkor annak az a 
következménye, hogy az bele fog kerülni a költségvetésbe, amiről a testület 
februárban hozza meg döntését.   
Nánási Tamás: A vitát lezárta és szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
 
 

 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

14/2017.( I.25.) határozata 
 

Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezete támogatásáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Magyar Vöröskereszt 

Pest Megyei Szervezete támogatásáról határozati javaslatot az alábbi 

kiegészítésekkel: 
- egyetért azzal, hogy a magyar Vöröskereszt pest megyei Szervezete által 

szervezett 2017. május 20. napján lebonyolításra kerülő Elsősegélynyújtó 
Versenynek (továbbiakban. Verseny) Biatorbágy Város adjon helyet. 
 

- kéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Verseny megrendezésére Biatorbágy Város 
Önkormányzata 2017. évi költségvetés Egészséges Biatorbágyért Program 
keretében 500.000 Ft,- támogatási összeggel tervezzen. 

 

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Ügyrendi hozzászólásban kéri a járóbeteg-szakellátás 

működtetéséről szóló tájékoztató napirendre vételét.  
 
Nánási Tamás: Szavazást kér az ügyrendi javaslattal kapcsolatban.  

 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság a NEKA tájékoztatót napirendjére tűzte 
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4) Tájékoztató a járóbeteg-szakellátás működtetéséről 

dr. Kovács András: Nagyon fontos mérföldkőhöz érkezett a biatorbágyi járóbeteg 

szakellátás. Ennek a 2017. január 20-án közleményben megjelent döntésnek nagyon 

fontos hozadéka, hogy Biatorbágy Város Önkormányzat saját jogán rendelkezik 

kapacitásokkal január 1-től a járóbeteg-szakellátásban. Többször elmondták, hogy a 

tavalyi évnek az Europ-Med Kft-vel való szakításnak részben az is okozta a 

nehézségét, hogy sajnos a kapacitás nem az önkormányzat, hanem a szolgáltató 

nevén volt. Ezzel a döntéssel a rendelkezési jog Biatorbágyot illeti meg. Véleménye 

szerint ez egy nagyon fontos lépés és egy nagyon jó dolog. A következő lépés a 

finanszírozási szerződés megkötése, amely már el is indult. A finanszírozás összegei 

olvashatóak a közleményben is. Ami üröm az örömben, hogy néhány rendelés 

tekintetében a szakkollégiumok állásfoglalásának hiánya miatt nem kapott kapacitást. 

Ezek a következő TBB ülésre benyújtásra kerülnek. Ezeket a kapacitásokat 

gyakorlatilag január 1. napjától közfinanszírozás keretében kerül ellátásra. 

Hangsúlyozta, hogy Biatorbágy saját jogon rendelkezik kapacitásokkal, ami azt is 

jelenti, hogy a későbbiekben kevésbé lesz kitéve a szolgáltatók hektikus 

működésének.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Jegyző úrtól kéri, hogy adjon tájékoztatást arra 

vonatkozóan, hogy ami szakrendelés nincs Biatorbágyon, azokat hol érik el a 

lakosok. 

 

dr. Kovács András: Az OTH nyilvántartásait megkapták. Azokban a 

szakrendelésekben, amik most és korábban sem voltak elérhetőek Biatorbágyon, 

mint például az endokrinológia vagy a gasztroenteológia, területi ellátási 

kötelezettséggel Budapesti intézményekhez tartoznak. Tehát azon betegek, kik 

ezeket a szakrendeléseket keresnék, finanszírozott ellátást Budapesten kapnak. 

Ennek a listája megküldésre kerül az Egészségházba és az alapellátásban dolgozó 

orvosaink részére és az önkormányzat honlapján is megjelenítésre kerül. Ami 

nagyon fontos, hogy Bicske és Budaörs nem rendelkezik területi ellátási 

kötelezettséggel. Természetesen ezeket folyamatosan felülvizsgálva az 

önkormányzat az ismert esetszámok tekintetében bővíthető lenne a szakrendelések 

száma. 



8 
 

 

Dr. Csaba János: A megkapott listát átdolgozta szakmák szerint, hogy az orvosok 

könnyebben tudjanak eligazodni az adatok terén. Az esetszámokat a kórházaktól ki 

tudja kérni és azon számok tekintetében lehet már a középtávú koncepciót 

elkészíteni. 

 

Nánási Tamás: Mi a helyzet az eltűnt szakrendelésekkel? 

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Megjegyzése az eltűnt szakrendelésekre vonatkozóan, 

hogy a különböző szakellátást igénylő betegségek előfordulásáról az alapellátásban 

dolgozó orvosok adatai alapján kerüljön kialakításra azon szakrendelések, amik 

nagyobb számban jelentkezhetnek. Ezt a februári bizottsági ülésen szeretné ha újra 

napirendre kerülne. 

 

Tarjáni István: Nagyon óvatosan bánna azzal a megfogalmazással, hogy eltűnt 

szakrendelések, mert nem tűnt el semmi. Úgy vették át az Egészségház 

működtetését és adták tovább a bicskei szolgáltatónak, hogy minden rendelés 

továbbra is működik megszakítás nélkül. Jelenleg a finanszírozásról beszélnek. 

Eddig az Önkormányzat a teljes palettát saját költségvetéséből finanszírozta és 

január 1. napjától a közleményben szereplő szakrendelések közfinanszírozásból, a 

finanszírozásból egyenlőre kimaradt szakellátások tekintetében továbbra is 

önkormányzati költségből kerül sor. Elmondta, hogy a betegellátás a korábbiakhoz 

képest magasabb színvonalon működik, hiszen a szaktudás mellé egy korszerű 

technikai felszerelés mellett látják el orvosaink a betegeket. A közbeszerzési eljárás 

lefolytatását követően még korszerűbb, saját tulajdonú eszközökkel történik majd az 

ellátás.  

 

Szakadáti László: A biatorbágyi gyerekek tekintetében nagyon fontos a sportorvosi 

ellátás helyben történő elérése. Körülbelül 200 gyermekről van szó, jó lenne ha nem 

felejtkeznének el arról, hogy akkor amikor szükséges legyen elérhető sportorvosi 

elérhetőség. 

 

Dr. Csaba János: A 2015. évi család orvosi jelentések szerint a hipertónia a 

leggyakoribb betegség, mely városunk lakosságából 3695 főt, azaz 29%-ot érint, és 
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hasonlóan tartalmazza az adatokat a második, harmadik leggyakoribb betegségekre 

vonatkozóan is a most elkészült koncepció. A sportorvosokra a gyerekgyógyászok 

panaszkodtak, hogy rengeteg beutalót kell írniuk. Talán dr. Márton József az, aki a 

biatorbágyi gyerekek sportorvosa. Ő Budaörsön rendel, de Biatorbágyon is rendelnie 

kellene. Ahhoz, hogy valaki sportorvos legyen, szakvizsgát kell tennie, ezen túl be 

kell jelentkeznie a Sportkórházba, ahol mindenki kap egy tablet-et, ami olyan 

rendszerhez csatlakozik, ahol nyilvántartják az összes magyar sportolót. A legjobb 

tudomása szerint az itteni orvosoknak nincs sportorvosi szakvizsgája. Gyerekeknél, 

akik nem jegyzett sportolók, azt nem tudja, hogy működik. Az önkormányzatnak 

kellene felszólítania, hogy végezze Biatorbágyon a feladatát.  

 

Szakadáti László: Kéri, hogy egy koncentrált, szervezett formában Biatorbágyon 

kerüljön sor a sportorvosi ellátás.  

Nánási Tamás: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, az ülést 
17 58 órakor bezárta.  
 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Nánási Tamás                                 Talás-Tamássy Tamás 
                   levezető elnök                                         bizottsági tag 
 

 

 

 

 

 

 


